
Zápisnica z on-line zasadnutia Predsedníctva SÚCHNO, 
20.03.2024

Prítomní: Albín Majsniar, Mgr. Ivan Kočajda, Mgr. Igor Lengvarský, Ján Sudimák, Bc. Jozef 
Adamuščin, Ondrej Kvokačka
Ospravedlnený. Mgr. Juraj Štaudinger

Program:
1./ Otvorenie
2./ Schválenie programu
3./ Kontrola plnenia úloh
4./ KKA
5./ Príprava členskej schôdze
6./ Rôzne
7./ Záver

1./ Otvorenie
Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda SÚCHNO 

2./ Schválenie programu
Program zasadnutia bol jednohlasne schválený

3./ Kontrola plnenia úloh
Návrh na zakúpenie programu automatického zápisu posudku do zvukového záznamu bonitačného 
komisára prostredníctvom softvéru Newton dictate – sekretariát zistil cenové ponuky. Vzhľadom na 
vysoké vstupné náklady a náklady spojené s ďalšou úpravou programu predsedníctvo neschválilo 
zakúpenie programu.
Návrh sekretariátu: Spracovať nový typ tlačiva-samo prepis, formát A4, jednostranný podľa vzoru SV. 
Obsahovať bude základné údaje o jedincovi, otec+matka, chovateľ+majiteľ, výška, váha, farba 
srsti+druh srsti, písomný posudok, zvláštne prednosti (nedostatky) vady a doporučenie pre chov. 
Možnosť používať po ukončení distribúcie terajších tlačív. 
Schválené - za zhotovenie BK zodpovední poverení členovia predsedníctva  

4./ KKA
Predsedníctvo schválilo prijaté žiadosti na chovateľské akcie nasledovne:
Výstavy: Štrba, Ruské Pekľany, Smižany, Zubrohlava, Kočovce, Dunajská Streda, Kolačno
Bonitácie: Štrba, Ruské Pekľany, Sabinov, Lučenec, Pliešovce, Vyhne, Brezno, Sĺňava, Kolačno, 
Dolná Mariková
Körung: Banská Bystrica, Dunajská Streda, Rohožník, Zubrohlava
HŠV NO: Vyhne
Schválené - termíny akcií sú zverejnené na stránke SÚCHNO

5./ Príprava Členskej schôdze SÚCHNO
Jednotliví členovia SÚCHNO spracujú správy na členskú schôdzu. Sekretariát zabezpečí dodanie 
podkladov. 
Bol predložený návrh na členskú schôdzu na zvýšenie niektorých poplatkov vzhľadom na aktuálnu 
ekonomickú situáciu. V minulom roku podporilo ZŠK SÚCHNO sumou 15.000,- € na usporiadanie 
školenia Wesensbeurteilung + účasť na Svetovom týždni nemeckého ovčiaka, kde konalo aj 
mimoriadne Valné zhromaždenie a prebiehali aj odborné prednášky týkajúce sa chovu, zdravia 



a výcviku plemena. Po vzájomnej dohode SÚCHNO a ZŠK poplatky za skúšky Wesensbeurteilung 
v roku 2024 budú príjmami ZŠK a od roku 2025 budú príjmami SÚCHNO.
Bol predložený návrh na členskú schôdzu na zvýšenie niektorých poplatkov vzhľadom na aktuálnu 
ekonomickú situáciu.
Návrh na zvýšenie poplatkov na členskú schôdzu:

- Preukazy o pôvode z 8,- na 10,-
- Členský poplatok SK z 22,- na 30,-
- Členský poplatok zahraničie z 36,- na 50,-
- Krycí list zo 4,- na 10,-
- VK z 5,- na 10,-

Návrh bol jednohlasne schválený

6./ Rôzne
-Sekretariát opakovane zaslal žiadosť p. Meßlerovi o uznanie Prof. MVDr. Valenta Ledeckého, CSc. 
za posudzovateľa SV – opätovne sme neobdržali odpoveď. Bola navrhnutá aj možnosť iného 
hodnotiteľa, ale ani na tento návrh sme neobdržali odpoveď. 
Predsedníctvo berie informáciu na vedomie
-
Prednesená požiadavka z Nemecka na člena predsedníctva o usporiadanie MS WUSV v roku 2026. 
Malo ich usporiadať Belgicko, ktoré na poslednú chvíľu ich usporiadanie MS zrušilo. 
Predsedníctvo vzhľadom na súčasnú finančnú situáciu neschválilo usporiadanie MS WUSV v roku 
2026-odpoveď zašle poverený člen predsedníctva

-Sekretariát predložil zoznam platieb členského poplatku na rok 2024 po uplynutí lehoty a nových 
členov
Predsedníctvo schválilo platby členského príspevku od 01.01.2024 do 20.03.2024

-Vzhľadom na enormný nárast nových členov, ktorí sú kynologicky neznalí, budú noví členovia 
schválení až po schválení predsedníctva SÚCHNO v zmysle stanov.
Sekretariát zašle žiadosti nových členov predsedníctvu SÚCHNO raz mesačne, vždy k poslednému 
dňu kalendárneho mesiaca.
Predsedníctvo schválilo návrh na zmenu typov členstva v SÚCHNO a následnú zmenu stanov 
SÚCHNO
Schválené-návrh bude predložený na členskej schôdzi SÚCHNO

-Predložený návrh na nový typ krycieho listu po vzore SV, prípadne ČR – samo prepis, vzor 
zabezpečia poverení členovia predsedníctva, nový KL bude po ukončení distribúcie terajších tlačív
Schválené jednohlasne-zabezpečia poverení členovia SÚCHNO

-Predložené 2 žiadosti o mimoriadny termín bonitácie
04.05.2024 Canisland Malacky
19.05.2024 Vlky
Predsedníctvo prejednalo došlé žiadosti o mimoriadny termín bonitácií a neschválilo ich zaradenie 
medzi bonitácie SÚCHNO na rok 2024 vzhľadom na dostatočný počet akcií na západnom Slovensku

-Sekretariát predložil žiadosti o schválenie RTG pracovísk:
Veterinárna klinika VETAXY, s.r.o. Trenčín-MVDr. Dalibor Adamať
Veterinárna klinika Poprad-Nahálka Vet s.r.o.
Predsedníctvo schválilo vyššie uvedené pracoviská medzi pracoviská SÚCHNO



-Predložená žiadosť o zaradenie vybraných policajtov po ich preskúšaní do zoznamu bonitačných 
figurantov pre potreby P PZ
Predsedníctvo schválilo zaradenie vybraných policajtov podľa priloženého po preskúšaní do zoznamu 
za bonitačných figurantov SÚCHNO pre potreby P PZ

-Predložená žiadosť p. Attilu Takácsa o preskúšanie za bonitačného figuranta SÚCHNO
Predsedníctvo prejednalo žiadosť a schválilo jeho zaradenie medzi bonitačných figurantov po 
preskúšaní  

-Prejednaná žiadosť člena predsedníctva o zaradenie p. Lukáša Valečka medzi bonitačných figurantov 
SÚCHNO pre oblasť západ. Preskúšaný bol p. Sudimákom. 
Predsedníctvo schválilo zaradenie p. Valečka medzi bonitačných figurantov SÚCHNO po zaslaní 
žiadosti a doložení dokladu o preskúšaní od člena predsedníctva SÚCHNO. Následne bude 
delegovaný na akcie na rok 2025, v prípade potreby aj na rok 2024

Zapísala: R. Chlebanová


